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Hej Franciska

Først stort tillykke med valget og de næste 4 år.

For Husum betyder det meget at så gode folk fortsætter og vi glæder os til at være en part af dette også i

fremtiden.

Så stort tillykke skal lyde fra hele Husum Boldklub, og især for Formanden her :-).

Og så lige til lidt alvorligt, som jeg håber du vil hjælpe os med, mere så er du i  gang allerede :-) :-) nej spøg

til side søde, det er sgu alvorligt.

I forbindelse med at vi jo laver regnskab 1 gang årligt vedr. de tilskud vi får til drift og alle vores unge

mennesker, ja der er vi røget ind i et stort problem.

Fristen for at indsende alt materiale og den nye måde at lave det på var i år 6 juni 23.59, ja det blev vi færdige

med og alle papirer mv. er også underskrevet 1 juni, men

desværre grundet corona og sygdom, ja så kom det først afsted tidligt morgen den 7 juni.

Jeg er godt klar over at det lige er 8 timer for sent, men som frivillig og når man har sygdom, ja så var det ikke

lige det som man fik tænkt på.

Jeg er så ked af det på klubbens vegne, da vi har fået at vide at det desværre koster os 2 måneders tilskud,

hvilket vil sige at sygdom og 8 timer koster Husum mindst

kr. 40.000, hvilket jo er katastrofalt mange penge for en klub af vores størrelse, og det vil betyde at der er en

del hold som ikke vil kunne få spillertøj samt trænere som

ikke ville kunne få deres små godtgørelser i noget tid, for som man siger mange bække små -------, og ja vi må

jo så indskrænke en del ting.

Jeg håber virkelig at du kan hjælpe her, som du kan se vil det betyde alverdens for os, og ja beløbet ville jo

normalt være blevet udbetalt, så det er ikke en ekstra udgift eller

noget andet vi beder om.

Bedste hilsner og igen stort tillykke med de næste 4 år.

Knus 
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